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Besluitenlijst Presidium 

 

Aanwezig: Vera Streng (voorzitter), Hendrie van Assem (Inwonersbelangen), Marco Hollemans 

(CDA), Coby Franken (Progressief Woerden), Florian van Hout (VVD), Daphne van der Wind 

(ChristenUnie-SGP), Birgitte van Hoesel (D66), Reem Bakker (Woerden&Democratie), Kees Schouten 

(Sterk Woerden), Victor Molkenboer (burgemeester), Fransje Backerra (griffier) 

Afwezig: Femke Merel van Kooten (Splinter), Lenie van Leeuwen (LijstvanderDoes) 

Datum: 30 januari 2024, 20.00 - 22.00 uur 

Locatie: Gemeentehuis, vergaderzaal 2 

 
1. Opening en mededelingen 
- De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering 
 
2. Vaststellen besluitenlijst vergadering 26 september 2023 

- Hendrie van Assem geeft aan dat nog niet veel collega’s hebben gereageerd op de oproep 
voor  het VNG congres. Het blijkt dat het gaat over twee zaken. 
1. Het verzoek aan raadsleden om op te treden als gastheer/gastvrouw bij het vervoer bij 

verschillende excursies  
2. Het verzoek vanuit Gouda om mee te werken aan twee sessies gericht op raadsleden. De 

twee punten zullen meegenomen worden bij de nieuwsbrief. En zal dit onderwerp 
opnieuw bij het Presidium worden besproken. 

- Er wordt gevraagd hoe de griffie omgaat met de zienswijzen die ontvangen worden door de 
Raad. De griffier zal het opnemen met de organisatie om te checken of de organisatie ook 
deze zienswijzen heeft ontvangen. Is er sprake van een dubbele verzending of zend men het 
alleen naar de Raad.  

- Vraag van Hendrie van Assem over het bezoek aan een windmolenpark. De griffier meldt dat 
er sprake is van een uitgesteld bezoek. De uitnodiging aan de raad komt volgende week. 

 
3. Bijzonderheden naar aanleiding van de Raadsvergaderingen 21 december 2023, 11 januari en 

25 januari 2024 en de Politieke avonden 
 Naar aanleiding van de laatste raadsvergaderingen wordt opgemerkt dat een raadsvergadering 

in drie delen niet gelukkig is. Verder wordt erop nieuw gesproken over de parallelle sessies en 

over interpellaties. Dit zal bij de herziening van het RvO worden meegenomen. 

 

4. Terugblik griffier 
De griffier had aangegeven na 100 dagen een terugblik te geven. Zij deelt met het Presidium 

haar indrukken betreffende de griffie, de raad (vergadermodel) en de organisatie. 

 

5. Inventarisatie knelpunten vergadermodel 
Door bijna alle fracties is input geleverd. Door de griffier is er aan de hand van deze reacties een 

memo opgesteld. De input is ingedeeld volgens de onderwerpen structuur, cultuur en techniek.. 

De voorzitter stelt voor om na te gaan waar men nu tegenaan loopt en wat men eventueel nu 

kan oppakken de zgn quick wins.  

 

Quick wins met betrekking tot de agendacommissie:: 

- Meer aandacht voor parallelle sessies qua tijdsduur en woordvoerders 

- Tijdige informatie door het college zodat de agendacommissie op langere termijn kan 

plannen 
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Quick wins met betrekking tot het Reglement van Orde 

- Herziening van het punt aantal interrupties: regeling uitwerken voor maximaal mogelijke 
vervolgvragen (bijv. 3 interrupties, d.w.z. met twee vervolgvragen) De huidige regeling werkt 
te knellend en wordt bovendien weinig gebruikt. 

- Reglement m.b.t. het initiatiefvoorstel. 
- Integrale herziening van het RvO op punten die actualisatie behoeven. 
- Update andere verordeningen 
- Is er altijd een RIB nodig met bijbehorende doorlooptijd, en valt die doorlooptijd eventueel te 

verkorten? 
Update RvO kan eerst in het presidium besproken worden en dan vervolgens naar de raad.  
 
Quick wins met betrekking tot thema-avonden 

- Niet alle thema-avonden hoeven gestreamd te worden. Het is belangrijk bij een thema-avond 
het open gesprek te hebben. Is er wel altijd een voorzitter nodig? 

- Thema-avond en Politieke avonden kunnen door elkaar gepland worden. Als het maar 
duidelijk staat aangegeven. 

- Naar aanleiding van de thema-avonden wordt opgemerkt dat als de thema-avonden 

technisch zijn dit meer ruimte zal geven om met elkaar in gesprek te gaan. Dit kan 

meegenomen worden in de update van het Reglement van orde. 

 
Met betrekking tot het aspect cultuur wordt opgemerkt dat maar enkele fracties opmerkingen 

over de cultuur hebben gemaakt. Er wordt naar aanleiding hiervan gesproken over de 

bijeenkomst met Dirk Louter. Er is geen behoefte aan nogmaals een dergelijke sessie op de 

zaterdag. Er waren toen veel mensen niet aanwezig. Er is vervolgens niets gedaan met de 

uitkomsten van de heisessie. Er wordt opgemerkt dat een cultuurprobleem niet wordt opgelost 

met een verandering in de structuur. Misschien is het een mogelijkheid dat eerst de 

fractievoorzitters bijeenkomen met daarbij de verplichting dat ook alle fracties dan ook aanwezig 

zijn. Vervolgens kan er dan een bijeenkomst georganiseerd worden voor de gehele raad met 

daarbij ook de afspraak dat alle raadsleden hierbij aanwezig zijn. De burgemeester en griffier 

zullen kijken naar een mogelijke gespreksleider.  

 

6. Rondvraag 
- Cursus Politiek Actief (vraag van Coby Franken) 

De griffier wil kijken naar een mogelijkheid na het zomerreces. Zij zal hierop terugkomen bij 

een volgend Presidium. Zij zal ook nagaan of er na de laatste cursus er een evaluatie heeft 

plaatsgevonden. 

- Raad op 6 juni naar een andere datum vanwege de Europese verkiezingen op donderdag 6 

juni. De raadzaal is stembureau bij verkiezingen. (vraag van het Stembureau) 

De vergadering is akkoord met verplaatsing van de Politieke Avond naar woensdag 5 juni. 

 

7. Sluiting 
De voorzitter sluit om 22:45. 

 


